
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 10/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 200/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί του  
38ου θέματος «Έγκριση ή μη συμμετοχής του 
Δήμου στο Παράρτημα του Κινήματος Πολιτών 
Ημαθίας». 

 
         Σήμερα 18 Απριλίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Μ. Δευτέρα και ώρα 15:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 14-4-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  36 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. Μιχαηλίδης, 
5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 8)Π. 
Παυλίδης, 9)Τ. Χατζηαθανασίου, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. Πουλασουχίδης, 
12)Κ. Βοργιαζίδης, 13)Ν. Μωυσιάδης, 14)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 15)Χ. 
Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 16)Α. Καγκελίδης, 17)Μ. Παπαϊωάννου, 18)Θ. 
Κορωνάς, 19)Κ. Συμεωνίδης, 20)Γ. Κάκαρης, 21)Β. Παπαδόπουλος, 22)Λ. 
Τσαβδαρίδης, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Α. Γκαμπέσης, 25)Κ. 
Κοστογλίδου, 26)Α. Βεσυρόπουλος, 27)Β. Γιαννουλάκης, 28)Χ. 
Τσιούντας, 29)Ε. Γουναράς, 30)Κ. Παναγιωτίδης, 31)Δ. Γκέκα, 32)Α. 
Παπαδόπουλος, 33)Σ. Κουμτσίδης, 34)Ι. Σοφρόνωφ, 35)Γ. Ορφανίδης, 
36)Χ. Σαββαϊδου. 

Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Χ. Κούτρας, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Κ. Κουτσαντάς, Γ. Σουμπέκας, 

 
Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσου, Σ. Κρομμύδας, Η. 
Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Ι. 
Χειμώνας, Ν. Αγγέλου, Ι. Καπετανίδης, Μ. Τέτος. 

Κ. Καπανίδης. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Α. Βεσυρόπουλος, Γ. Ορφανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 170/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 172/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση του 5ου θέματος της ημερήσιας διάταξης προσήλθε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου και αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 173/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Κοστογλίδου, Ε. Γουναράς. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ.174/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Καγκελίδης, Μ. Σουμελίδης, Χ. Τσιούντας, Σ. 
Κουμτσίδης, Κ. Παναγιωτίδης, Α. Λαζαρίδης, Χ. Γαϊτάνου, Μ. Παπαϊωάννου, Γ. Μιχαηλίδης, Γ. Κάκαρης, Λ. Πουλασουχίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 176/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Μ. Παπαϊωάννου, Χ. Γαϊτάνου, Α. Λαζαρίδης, Β. Γιαννουλάκης. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 181/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Μ. Σουμελίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 185/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Κάκαρης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 187/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 191/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Τσιούντας, Σ. Κουμτσίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 194/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης και αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 195/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και αποχώρησε η κα Χ. Σαββαϊδου. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 196/2011 απόφασης προσήλθε η κα Χ. Σαββαϊδου. 
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 200/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης. 
16) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 201/2011 απόφασης αποχώρησε η κα Μ. Παπαϊωάννου. 
17) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 202/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Μ. Παπαϊωάννου και αποχώρησε ο κ. Α. Νεστορόπουλος. 
18) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 204/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Ν. Τσιαμήτρος, Β. Γιαννουλάκης Ι. Σοφρόνωφ. 
19) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 205/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και προσήλθε ο κ. Α. Νεστορόπουλος. 
20) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 216/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Συμεωνίδης. 
21) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 225/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Βοργιαζίδης. 
22) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 229/2011 απόφασης προσήλθαν  οι κ.κ.Ν. Μωυσιάδης, Κ. Βοργιαζίδης, Κ. Κυριακίδης. 

 
 
 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το  38ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έδωσε το λόγο 
στη Δήμαρχο, η οποία εξέθεσε στο σώμα τα εξής:  

Το έγγραφο έχει έρθει από το Επιμελητήριο Ημαθίας. Δεν είναι κάτι το σημερινό. Είχε 
γίνει ευρεία σύσκεψη στο Επιμελητήριο, στην οποία συμμετείχαν οι αποδέκτες του εγγράφου. 

Αποφασίστηκε να γίνει μια καταρχήν προσέγγιση, ώστε να συμμετέχουμε όλοι στο 
Κίνημα Πολιτών για να καταναλώνουμε ελληνικά προϊόντα. Είναι μια προσπάθεια να γίνουν 
γνωστά σε όλους τους πολίτες ποια είναι τα ελληνικά προϊόντα, με τι τρόπο τα διακρίνουμε. Δεν 
χρειάζεται να μακρηγορήσω εξηγώντας γιατί πρέπει να προτιμούμε τα ελληνικά προϊόντα και 
μάλιστα σε μια τέτοια περίοδο που ζούμε οικονομικής ύφεσης. Πιστεύω ότι οπουδήποτε 
κληθούμε να συμμετέχουμε, σε κινήματα αυτής της κατεύθυνσης, ώστε να ενισχύσουμε την 
ελληνική αγορά, την τοπική αγορά, καλό είναι να το κάνουμε, διότι δε μας τιμά καθόλου για 
παράδειγμα το 62% των εκδρομών των σχολείων να γίνεται στο εξωτερικό, ενώ υπάρχουν 
ωραιότατα μέρη που μπορούν να πάνε. Νομίζω ότι μπορούμε και πρέπει το Δ.Σ. να μπει σε αυτή 
τη διαδικασία, όπως θα μπει η Νάουσα, η Αλεξάνδρεια, οι εμπορικοί σύλλογοι, οι παραγωγικοί 
φορείς και διάφοροι άλλοι. Δεν πρέπει να απουσιάζουμε από αυτό, τώρα αν ενοχλεί ότι Πρόεδρος 
στο Επιμελητήριο είναι ο αδελφός μου, δεν ξέρω αν υπάρχει θέμα. 

Τσαβδαρίδης: Κίνημα Πολιτών λέει. Ο Δήμος Βέροιας θα είναι μέλος στο Κίνημα 
Πολιτών; Σαν τι θα είναι αυτό; Πρακτικά τι θα κάνουμε εμείς σε αυτό; Είναι σύλλογος; Είναι 
σωματείο; 

Δήμαρχος: Εμείς δεν εκφράζουμε κι εκπροσωπούμε πολίτες; Όλοι οι Έλληνες, κατά την 
ταπεινή μου άποψη, δεν πρέπει να συμμετέχουμε; 

Τσαβδαρίδης: Ναι, αλλά δεν ξέρω τι θα κάνουμε. 
Δήμαρχος: Θα συμμετέχουμε σε μια διαδικασία υλοποίησης καμπάνιας, ενημέρωσης, όλο 

αυτό θα το συν-αποφασίσουμε όλοι μαζί. Αν δε συμμετέχουμε, δε μπορούμε να κάτσουμε στο 
τραπέζι να συζητήσουμε. 

Τσαβδαρίδης: Θα προκύψει οικονομική συμμετοχή; Τι είναι αυτό, σωματείο; 
Δήμαρχος: Δεν έχει οικονομική συμμετοχή. 
Παυλίδης: Ζητήθηκε να προβάλουμε το «Καταναλώνω αυτό που παράγω» και θα βγουν 

διαφημιστικά μηνύματα στον κόσμο της τοπικής αγοράς, που θα αναρτήσουμε σε ταξί, αστικά, 
μεταφορικά μέσα, ώστε να καταπολεμήσουμε τα αδιέξοδα της οικονομικής κρίσης. Αυτά που 
παράγει ο τόπος, αυτά να καταναλώνουμε, για να μείνουν τα χρήματα στις ελληνικές επιχειρήσεις 
για να καταπολεμήσουμε τον πληθωρισμό. 

Δήμαρχος: Συγγνώμη που παίρνω ξανά το λόγο, αυτή η συζήτηση έγινε πριν από πολύ 
καιρό και μάλιστα στο πλαίσιο αντιμετώπισης της οικονομικής κρίσης, ως Δήμος δεν 
προχωρήσαμε μόνο τα ζητήματα κοινωνικής πολιτικής, είχαμε δει περισσότερο και θέματα 
ανάπτυξης, που σχεδιάστηκαν, θα έρθουν και προχωρούν και με το ΕΣΠΑ και με το Επενδυτικό 
Πρόγραμμα που θα έρθει, αλλά και πως μπορούμε άμεσα να βοηθήσουμε την τοπική αγορά. 
Μέσα σε αυτό το πλαίσιο ήταν ένα κομμάτι κι αυτής της κουβέντας, αλλά βεβαίως ήταν κι η 
«Μέρα του Καταναλωτή» που συζητήσαμε με τον Εμπορικό Σύλλογο. Είχαν αποδεχθεί 60 
καταστήματα του αστικού κέντρου της Βέροιας, αλλά δεν το προχώρησε ο Εμπορικός Σύλλογος, 
δεν ξέρω για ποιο λόγο. Δηλαδή είχαμε συμφωνήσει, μια φορά, κάθε Πέμπτη, να βγάζουν 
προσφορές, να γίνεται όλη η πόλη μια μεγάλη Λαϊκή Αγορά, να μπορεί κάποιος να βγαίνει έξω 
και να έχει μια διαφορετική εικόνα. Έτσι ίσως αν έχει χρήματα να καταναλώσει. 

Χατζηαθανασίου: Δήμαρχε, να ξεκαθαρίσουμε κάτι. Είναι θετικό να βγαίνει κάποιος 
μπροστά και να προωθεί τα προϊόντα του τόπου. Πρακτικά, ο Δήμος θα συμμετέχει δια 
εκπροσώπου του σε αυτή την κίνηση; Τη διαφημιστική καμπάνια θα την κάνει ο Δήμος ή οι 
πολίτες;  

Δήμαρχος: Επικεφαλής της προσπάθειας είναι το Επιμελητήριο που κάνει αυτό για το 
οποίο… 

Τσαβδαρίδης: Το οποίο Επιμελητήριο είναι διαφορετικό από το Κίνημα. Δηλαδή, εμείς 
τώρα πάμε να γίνουμε μέλη του Κινήματος Πολιτών, που δεν μας το ζητά το Κίνημα Πολιτών, 
αλλά το Επιμελητήριο κατά το εισηγητικό, που σκέφτηκε να κάνει παράρτημα του Κινήματος 
Πολιτών στην Ημαθία. Αν διαβάσετε προσεκτικά γράφει «το Επιμελητήριο… στο προσκλητήριο 
του Κινήματος Πολιτών», που είναι κάτι άλλο και να δημιουργήσει παράρτημα του Κινήματος 
στο Ν. Ημαθίας. Ο Δήμος τι σχέση έχει με το Κίνημα Πολιτών, που σκοπός του είναι να 
προστατευθούν οι θέσεις εργασίας, να μειωθεί η ανεργία, να σταματήσει το κλείσιμο… Ξέρουμε 
ποιος το εκπροσωπεί αυτό το κίνημα και θα συμμετέχουμε ως μέλη σε αυτό το κίνημα; Προκύπτει 



από κάπου ποια είναι η διοίκησή του; Έχει ελεγχθεί αυτό το πράγμα; Θα βάλουμε το Δήμο να 
συμμετέχει σε ένα κίνημα πολιτών που δεν ξέρουμε από ποιον ελέγχεται; Είναι ξένοι, είναι 
μασόνοι, δεν ξέρω εγώ τι είναι; Εγώ δε συμφωνώ και δεν ξέρω νομικά πως είναι δυνατόν να γίνει 
αυτό. Να γίνουμε τι; έχει καμιά προγραμματική σύμβαση για να συμμετέχουμε; Σαν τι; Δεν 
υπάρχει τίποτε. 

Δήμαρχος: Εγώ θέλω να ρωτήσω αν υπάρχει κάποια αντίρρηση επί της ουσίας, γιατί δεν 
είναι κάτι πρωτόγνωρο, ούτε περίεργο. Οι υπόλοιποι Δήμοι πήραν αποφάσεις, δε μπορώ να 
καταλάβω γιατί εμείς δε μπορούμε να συμμετέχουμε σε αυτό, που στο τέλος-τέλος δεν ξέρω αν 
κάποιος διαφωνεί επί της ουσίας. 

Χατζηαθανασίου: Όχι Δήμαρχε, δε διαφωνούμε επί της ουσίας 
Δήμαρχος: Τότε σε τι διαφωνούμε; 
Χατζηαθανασίου: Πρακτικά, επαναλαμβάνω ότι θα ορίσουμε αντιπρόσωπο που θα 

συμμετέχει στην Κίνηση Πολιτών; Εμείς σα Δήμος τι θα κάνουμε, τη «γλάστρα»; 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι ο δημοτικός σύμβουλος Τ. Χατζηαθανασίου μιλά 

εκτός μικροφώνου)  
Δήμαρχος: Μα ούτως ή άλλως είναι μια καταρχήν απόφαση, γιατί περιπλέκουμε τα 

πράγματα; 
Πρόεδρος: Επιτρέψτε μου να κάνω κι εγώ μια ερώτηση για όσα ακούστηκαν ήδη. Ποια 

είναι η νομική υπόσταση; Τι καταστατικό έχει; Ποιοι είναι αυτή η ομάδα; Εγώ αντιλαμβάνομαι 
ότι το τρίπτυχο «Ντύνομαι Ελληνικά, τρώω Ελληνικά, κάνω τουρισμό Ελληνικά» είναι αποδεκτό. 
Ποια είναι αυτή η οντότητα, τι νομική υπόσταση έχει; Νομίζω ότι μπορούμε να το φέρουμε 
ολοκληρωμένο Δήμαρχε 

Τσαβδαρίδης: Με την ίδια λογική βγάζει ο Λάζαρος Τσαβδαρίδης «Ντύνομαι Ελληνικά» 
που δεν διαφωνείτε. Θα έρθετε εσείς να συμμετέχετε σε αυτό που θα φτιάξω εγώ; Ξέρουμε τι 
είναι το Κίνημα Πολιτών; 

Πρόεδρος: Είπαμε, η υπόσταση ποια είναι; 
Τσαβδαρίδης: Μπράβο, κάτι σωστό. 
Πρόεδρος: Ένα καταστατικό, κάτι να έχουμε στα χέρια μας. Αν είναι να δείξουμε την 

αλληλεγγύη μας στο κίνημα. 
Τσαβδαρίδης: Εδώ το εισηγητικό λέει να συμμετέχουμε ως μέλη, όχι την αλληλεγγύη μας.  
Δήμαρχος: Πρόεδρε, αν υπάρχουν αντιρρήσεις… Εγώ το δέχομαι, πήγα στις συσκέψεις, 

έχει πολύ καιρό, ένα χρόνο που το συζητούμε αυτό το πράγμα. Αυτή τη στιγμή παίρνουμε μια 
καταρχήν απόφαση για να προχωρήσουμε παραπέρα. 

Πρόεδρος: Προτείνω να αναβληθεί το θέμα αυτό και να επανέλθει. Συμφωνεί το σώμα; 
Σύμβουλοι: Ναι. 

 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την πρόταση του προέδρου. 
2.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

 Αναβάλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του  38ου θέματος «Έγκριση ή μη συμμετοχής 
του Δήμου στο Παράρτημα του Κινήματος Πολιτών Ημαθίας». 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  200 / 2011 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Σ.  Κρομμύδας  
Π. Παυλίδης  Η. Σοφιανίδης  
Τ. Χατζηαθανασίου  Σ.  Μισοκέφαλος  
Θ. Αγγελίνας  Ι. Παπαδόπουλος  
Λ. Πουλασουχίδης  Α. Πέτρου  
Κ. Βοργιαζίδης  Α. Κακαγιάννης  
Ν. Μωυσιάδης  Ι. Χειμώνας  
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου  Ν. Αγγέλου  
Π. Τσαπαρόπουλος  Ι. Καπετανίδης  
Α. Καγκελίδης  Μ. Τέτος  
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27-6-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Ορφανίδης 
Χ. Σαββαϊδου 
  

 
 
 


